

《单词百科:narcissistic是什么意思?narcissistic怎么发音?narcissistic的解释和用法》

英语单词narcissistic是什么意思?narcissistic怎么读?narcissistic怎么发音?简答网为您整理了narcissistic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



narcissistic怎么读

narcissistic的读音:[n :s 's st k]

narcissistic的意思

1、adj.自我陶醉的，自恋的，自我崇拜的；

narcissistic的近义词

1、conceited adj.自负的，傲慢的；

- 2、egotistic adj.自我本位的，自负的;自私自利;
- 3、egotistical adj.自我本位的，任性的;
- 4、self-absorbed adj.热衷于自己的想法的;自恋的;
- 5、self-important adj.高傲的，妄自尊大的;

narcissistic的双语例句

- 1、She exhibited none of the narcissistic and nihilistic tendencies of her peers.

她一点儿都没表现出同龄人那种自恋和虚无主义的性格倾向。

- 2、The core symptom of narcissistic personality disorder is ego centrism.

自恋型人格障碍的核心症状是自我中心。

- 3、Terui Sha female colleagues, often criticized by his narcissistic Dobson, Zhangkuang.

女同事特瑞沙·里布森经常抨击他自恋、张狂。

- 4、In every respect Mr Ellison seems to be the classic narcissistic boss, claims Mr Chatterjee.

译注:alas此处作副词,用于“mentioning a fact that you wish was not true”。

- 5、Individuals with high self-esteem need not be narcissistic.

自尊程度高的人不一定会自恋。

- 6、Is not very cute narcissistic diagnosis?

是不是很可爱的自恋症呢?

- 7、In the modern vocabulary, it was narcissistic.

用时髦话说,这是一种自我陶醉狂。

- 8、Some amount of narcissistic supply is normal and healthy (and people probably won't stop giving compliments).

一定量的自恋补给是正常和健康的(而且大概人们将不会停止赞美)。

9、In the wake of this a narcissistic overvaluation of the subject's own mental processes set in.

紧随其后,可能出现主体的自我心理过程的自恋性高估.

10、He was insufferable at times — self-centred and narcissistic.

他有时让人难以容忍——自我中心，自我陶醉。

11、The root of Pauls narcissistic injury and his narcissistic complex is expounded.

从自恋理论角度阐释了保罗自恋创伤的根源及其自恋情结.

以上是简答网为您整理的narcissistic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/narcissistic>

